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Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH, Vladi Republike Srpske i Vladi Federacije BiH: 

1. „Zašto od prvog dana kada je proglašeno stanje elementarne nepogode nije formiran 

interventni krizni štab na nivou države koji bi koordinirao rad nižih nivoa i definirao 

ko je za šta nadležan? 

2. Postoji li uopće sačinjen plan na državnom nivou u slučaju stanja elementarne 

nepogode? 

3. Koliko godišnje sredstava za svoj rad dobiva civilna zaštita, kome oni odgovaraju za 

trošenje novca i ko vrši kontrolu trošenja novca? 

4. Zašto, kao što se to radi u svim drugim državama, odmah nije mobilizirana vojska 

(pripadnici Oružanih snaga BiH) i specijalne policijske jedinice na svim nivoima? 

5. Zašto nije izdata naredba za radnu obavezu svim zaposlenim u javnom sektoru?“ 
 


